
Zakaj učiteljski pevski zbor 
ni sodeloval na velikem 

zborovanju učiteljskih društev 
v Trbovljah 

Z ozirom na razna mnenja, zakaj UPZ ni 
sodeloval na velikem zborovanju v Trbovljah, 
podajamo naslednjo izjavo: 

Učiteljski pevski zbor je nameraval pri
rediti pevski tečaj v Trbovljah zaradi tega, 
da nudi svojemu članstvu vpogled v prak
tično delo mladinskega zbora »Trboveljski 
slavček«. Ko smo pa doznali, da bo v aprilu 
tudi veliko zborovanje v Trbovljah, smo 
obisk prenesli na ta dan, da bi tako združili 
tečaj in nastop v zvezi z zborovanjem. Pevski 
zbor je ravno v dobi študija in pripravlja na
stop z novim programom, ki pa še ni do po
drobnosti izdelan in zbor ne bi mogel nasto
piti z novimi skladbami na samostojnem kon
certu. V kolikor je nov program pripravljen, 
bi lahko nastopili le kot sodelujoči. 

Upravni odbor UPZ je bil mnenja, da 
more zbor ob tej priliki nastopiti le z novim 
programom in bi bilo neprimerno, da bi iz 
dosedanjih, že tolikokrat izvajanih skladb 
kombiniral nov program. To je bil glavni 
vzrok, da smo bili zaradi odsotnosti tov. Šu
ligoja, ki je prevzel glavno delo za naš nastop 
in bivanje v Trbovljah, primorani odpovedati 
sodelovanje. Če bi pa organizatorji zborova
nja vseeno izjavili željo, da UPZ priredi pev
ski tečaj v Trbovljah, bi zbor nastopil ne 
glede na gornje ugotovitve glede programa in 
stroške. 

Gornjo izjavo smo primorani podati, da 
pojasnimo, zakaj ni Učiteljski pevski zbor 
nastopil v Trbovljah. 
Mara Petrovčič, poslovodeča podpredsednica. 

Vinko Rupnik, tajnik. 


